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Protokół Nr 21202|

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego
w dniu 26 lutego 2021roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzyt Przewodniczący Grzegorz Baran witajęc
na wstępie wszystkich członków.
Stwierdził, ze na stan 5 członkow zgodnie z listq obecności w posiedzeniu
udziatbierze 4, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
W posiedzeniu nie wzi$ udziału radny Robert Doniecki.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał:

- Krzysztofa Bajora - Z- cę Wójta Gminy Fałków
- Barbarę Badelskę - Sekretarza Gminy Fałków
- Krystynę Wedlechowicz - Księgow4 Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej

w Fałkowie

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

. Przewodniczqcy Komisji zapoznał z proponowanym porzędkiem
posiedzenia, do którego nie wniesiono uwag i został on jednogłośnie przyjęty
w następuj4cym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2, Przyjęcte porzqdku posied zenia Komisj i.

3.Przyjęcie protokołu z posiedzeniaKomisji z dnia27 stycznta2021 roku.
4. ocena gospodarki finansowej Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej

w Fałkowie za 2020 rok.
5. Kontrola wykorzystania dotacji udzielonych w 20f0 roku zbudietu gminy

dla klubów sportowych i stowarzyszen działajqcych na terenie Gminy.
6. Sprawy rózne i wolne wnioski.
8. Zakonczenie posiedzenia. iE
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Ad pkt 3.

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła protokół zę wspólnego
posiedzenia Komisji odbytego w dniu 27 stycznia202Ir.

Ad pkt 4.

W tym punkcie prowadzqcy udzielił głosu Księgowej Publicznego
Zakładu opieki Zdrowotnej w Fałkowie Krystynie Wedlechowicz, która
przedstawiła informację o sytuacji Zakładu za 2020 r. Powiedziała między
innymi' ze ogółem przychody stanowiły kwotę I 206 366,30 Zł, natomiast
koszty r 324 002,28 zł. Wynik finansowy jest ujemny i wynosi II7 635,98 zł.
PZ}Z wszystkie swoje zobowiqzaria płaci na biezqco, nie ma Żadnych
zobowiązań wymagalnych' tzn. takich, których min4ł termin płatności.
NFZ równieŻ nabieiqco płaci nalezności d|aPZoZ.
Przedstawiona informacja stanowi załącznik nr 3 do protokółu, nie było pytań
do informacji.

Ad pkt 5.

W tym miejscu zabrała gtos Barbara Badelska - Sekretarz Gminy Fałków,
która poinformowała zebranych o udzielonych dotacjach w 2020 roku zbudietu
gminy. Kwota tych dotacji wyniosła 370 000 zt, z Czego na zakup pojazdu
straiackięgo dla oSP w Fałkowie udzielono dotacji w wysokości 320 000 zł,
a 50 000 zł udzieIono dla Gminnego Ludowego Klubu Sportowego w Fałkowie
na zadania zwiqzanę z działalnościę sportowę i popularyzacj4 sportu na terenie
gminy.
Nie było pytan do przedstawionej informacji.

Ad pkt ó.

w tym punkcie Przewodniczqcy Komisji udzielił głosu Z-cy Wójta
Gminy w Fałkowie Krzysztofowi Bajorowi, który zapoznał wszystkich
z pismem Komendanta Powiatowej Policji w Końskich, zwracajqcym się
z prośbę o udzielenie dotacji na zakup pojazdu stuzbowego. Poproszono
o dotacje na cel w wysokości 14 000 zł. Komisja jednogłośnie ,,Za,, zagłosowała
by udzielic policji tej dotacji. Następnie Z-ca Wójta przedstawit pismo
Komendanta Państwowej Powiatowej Strazy Pozarnej w Końskich, który
równieŻ zwróc|ł się z prośb4 o udzielenie dotacji na zakup pojazdu strazackiego
w wysokości 20.000 zł. Komisja jednogłośnie zagłosowała zatym, by udzielió
tej dotacji.
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/ Następnie głos zabrał rudny Jarosław Kaczmarek, który na poczqtku odniósł się
do faktu, Że Komisja wyraziła zgodę na wybudowanie brakujqcych lamp
oświetleniowych w kwocie 40 czy 50 tys. zł, a okazuje się, Że ta kwota wyniesie
75 tys. zł, więc radny zapy,tał kto to Iicrył i sk4d się wzięła ta większa kwota.
odpowiedzi wyjaśniŁ Z-ca Wójta, który powiedziat, ze na koszt lampy poza
Iampq, dochodzi koszt tzw. ,,,ramienia,,, a takie linek' obejm itp. Stęd jest ta
róznica.
Następnie radny Jarosław Kaczmarck zabtał głos w sprawie wyodrębnienia
z budietu gminy Funduszu Sołeckiego. Za przykład dał gminę Żamow' gdzie
ztego funduszu powstajq wiaty, altanki, oświetlenie, remonty cieków wodnych.
Gdyby Rada Gminy była prrychyina temu funduszowi, to mógłby on słuĘc
mieszkańcom. Radny zaproponował szkolenie w tym zakresie. Zna osobę' która
mogłaby przeszkoltć zaintęresowanych w tym temacie, kosf takiego szkolenia
wynosi około 2 000 zł. Radny podkreślił, ze jest to warte uwagi, poniewaz sami
mieszkańcy mogliby decydowaó o wydatkach w swoim sołectwie. Jest to
uproszczęnie dla sołectwa d|a ręalizowania roŻnych zadń, chociaiby w jego
sołęctwie nie ma huśtawki na placu zabaw czy czyszczenia rowów.
W tym miejscu zabrał głos radny Antoni Chudy, który podkreślił, ze mozna
przemyślec tę Sprawę' jednakże jest sottysem od 37 Iat i widzi, ie coraz trudniej
jest nim być. Bo po pierwsze co moina zrobic zakIlka czy kilkanaście tysięcy
bez pomocy gminy, & Po drugie kto się zajmie przetargami, rozliczeniem tego
funduszu? JuŻterazjest problem bo nikt na wsi nie chce być sohysem, przy
zbierantu podatków cięgle wystuchuj q naruekan i wymagań od mieszkańców.
Jest to praca społeczna, chociaz jego zdaniem powinno być tak, ze sołtysi za
swoj4 pracę powinni mieć jakieś dodatki do emerytury.
Głos zabrała radna Agnieszka Zer.lka -Zganiacz, która powiedziała, że sołtysi
boję się tematu funduszu sołeckiego, poniewainie majqwiedzy w tym temacie.
Radna podkreśliła, ie zna osobę, która by mogła przyjechac i przyb|izyc ten
temat. Sama zna kllka osób, gdzie w gminach jest wyodrębniony fundusz
i wszyscy sobie to chwalą. osobiście chciałaby, Żeby fundusz był
wyodrębniony.
Radny Jarosław Kaczmarek powiedział, że przeszko|enie koszĘe' ale uwaza, ie
fundusz powinien być wyodrębniony, bo wtedy nie potrzebowałby łaski gminy
na drobne Sprawy w sołectwie.
W zwiqzku z poWyZSZym komisja wnioskuje o przedyskutowanie tematu
wyodrębnienia Funduszu Sołeckiego z budzetu gminy i w tym temacie
w miesięcu marcu zorganizowania wspólnego posiedzenia wszystkich komisji
stĄch Rady Gminy w Fałkowie.
W tym miejscu Przewodnicz4cy Komisji Grzegorz Baran zapytaŁ, czy jest
mozliwość usytuowania lampy w miejscowości Dobry Widok.
Z-ca odpowiedział, ze jeśli jest tylko słup podł4czony do transforrnatora to ąie
ma przeszkód w usytuowaniu nowej lampy.
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I Następnie radny Jarosław Kaczmarek zgłosił potrzebę usytuowania lampy

w przysiółku ',ŁUG,,, 
ptzy zjeździe z drogi powiatowej, około 100 metrów od

gospodarstwa państwa Jachów.
W tym miejscu zapytał"a radna Agnieszka Zenka _ Zganiacz jak wyględa
eksploatacja takiej lampy. Czy przy awarii wymienia się cał4 lampę ł'ącznie

z jej wyposaienięm?
odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta, irc lampy S4 na ośmioletniej gwarancji i na

dzieńdzisiejszy nie wie co będzie po tym okresie.
Następnie Z-ca Wójta odniósł się do faktu przect4Żonej centrali telefonicznej
w urzędzie gminy, ie sq zlecone prace powodujące pokierowaniem numerami,

by odciqŻyc centralę gminy.
Z ko\ei radna Agnieszka Zerka _Zganiacz zgł'osiła potrzebę natychmiastowego

działanl'a na drodze,,Pod wiaduktem'' w Starzechowicach, poniewaz w chwili
obecnej jest ona nieprzejezdna. Przez objazd rozjezdzona jest droga przez Borki
- ll4skówice w zwi4zku z ezym, naIeĘ zgłos\c problem na Komisję
Gospodar cz4, by była naprawiona. Następnie zwróc\ła się o czyszczenie rovłu

na pbsesji P. Zawodzińskiej, poniewaz spĘwaj4ca woda robi tam rozlewisko.
Z-óa Wójta odpowiedztał, ze w Sprawie drogi powiatowej na odcinku pod

wiaduktem telefonicznie zainterweniuje u wykonawcy' natomiast pielęgnacja

rowu na\ezy do wtaściciela działki
Prowadzący Grzegorz Baran zgt.osił potrzebę ogrodzenia placu zaba:w

w Budach, poniewai często przyjeŻdŻajqtam na motorach młodzi|udzie i przy

okazji rujnuj4 łqkę wł.aścicielowi działki, który odstqpił jej część pod plac

zabaw.

Ad pkt 7.

W związku ze zrealizowaniem porzędku posiedzenia Przewodniczący
Komi sj i p o dzi ękował wszy stki m za udziat i zanknął p o s i e dzeni e.

Na tym protokół zakonczono.

ProtokółowaŁa:
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